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合肥九米传动技术有限公司位于安徽省会一一合肥，是一家专业从事齿条研发、制造

的高新技术企业，由多名一直从事精密制造的专业人员共同创建。

合肥，是全球科创新枢纽。近年来，合肥综合性国家科学中心、国家实验室、大科学

装置等建设取得重大成果。高端创新要素密集、科技创新实力雄厚、国际创新交流活

跃、创新成果辐射广泛。

九米公司创始人团队选址合肥，依托合肥的科技创新能力，以“制造先进的中国传动

部件”为目标，凭借多年积累的精湛技术，先进的进口设备，逐步建立先进的生产管

理和质量检测体系，充分保证产品的高质量，高性价比。公司生产的齿条精度等级可

达德国DIN3962标准5级，一次性最大齿条长度可达3200mm，可根据客户需求，生

产1-22模数的各种直/斜齿。

九米高精密研磨齿条，V型导轨齿条，广泛应用于光纤激光切割机、工业机器人桁架

机械手，数控龙门加工中心、第七轴机器人、数控木工机械、汽车自动化生产线、印

刷机械、玻璃切割机、自动化机械装备及其它传动行业。

Hefei Jiumi Transmission Technology Co., Ltd. is located in Hefei, the capital of 
Anhui Province. It is a high-tech enterprise specializing in R&D and manufacturing
 of racks. It was jointly established by many professionals who have been engaged
 in precision manufacturing.
Hefei is a global scientific innovation hub. In recent years, major achievements 
have been made in the construction of Hefei's comprehensive national science 
center, national laboratories, and large scientific installations. High-end innovation
 elements are intensive, scientific and technological innovation strength is strong,
international innovation exchanges are active, and innovation results are widely 
radiated.
The founder team of Jiu Mi Company chose Hefei. Relying on Hefei's technological
 innovation capabilities, with the goal of "manufacturing advanced Chinese 
transmission components", with years of accumulated superb technology and 
advanced imported equipment, it gradually established advanced production 
management and quality inspection. The system fully guarantees the high quality
 and high cost performance of the products. The precision grade of the racks 
produced by the company can reach German DIN3962 standard 5, and the maximum
 rack length can reach 3200mm at one time. According to customer needs, various 
straight/helical gears with 1-22 modules can be produced.
Nine-meter high-precision grinding rack, V-shaped guide rack, widely used in fiber 
laser cutting machine, industrial robot truss manipulator, CNC gantry machining 
center, seventh axis robot, CNC woodworking machinery, automotive automation 
production line, printing machinery, glass cutting Machinery, automatic machinery
 equipment and other transmission industries. 

关于九米
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合肥九米传动技术有限公司
HEFEI JIUMI TRANSMISSION TECHNOLOGY CO., LTD.

地址：合肥市双凤开发区凤麟路与淮南

         路交口联合智能数控产业园内1号

电话：19164441888  胡经理
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